
O problematiki
izvozno-uvoznih
gibanj

Na podbigi enajstmeseonih pndatkov (za lelo
1982). katere pa je vendarie treba ubravnavati s
kančkom l o c n e , z izvaznmi prizadevanji v občini
najbfie nc morenaa ht£i zadovoljni. V giubctn pove-
dana, predvidenh karairrv msnio uresničifi, izvoz na
kamcrtibtlno ptnhočje m bil dost/in. še vcdno sc v
ohara srečujenio z izjemu Zmagc, z istim šlevilom
•zvozmkov, nekalere tleknne iwgamzacije pa so v
pretcoenem letu oelo fajstveno povečak izvoz na
klirinško pndročje.

Ceprav člani predsedstva iriso imeli pred scboj
cdoviie analize lakega stanja, so na pndlagi !ch
pottatkov v taapani zafatevaii takojšnjo akcijo in
oocno stanja- Tabo bo žc v bfižnji prihodnosti oprav-
IJen ̂ khc kunnufBstnv, ki ddujejo na zunanjctrgctvin-
skem podničju, abanski izvišni svet pa bo do sredinc
fejjruarja skupaj s predstavnGd družbenufnlitičnih
orffnma\ obiskal vse delovne organizacije v občini
z H m m m realmr ocenlve stanja v smen nadaljnjih
aktivnosti. Te*aktivna&ti pa moiajo hi;i odločnejše v
anski večjcga ang^žiranja delovroh organizacij, saj
sc aBnftje še var preveč »uspavajo« na ugolovitvah,
<fa pač b w a n b ne morejo biti, svojih mažnusti pa
•iptoli šc niso toBrtjho ptnudli, dalje, da za izvozno
konvcnibdno področje nmajo možnosti, čeprav le-
tdi prav tako še niso preštudirali m podobno.

Navsezadnje pa so prav delovnc organizacije same'
v svojc planskc dnkumcntc zapisale razmeroma viso-
ke »dslotke porasta izvoza na konvertibiino področ-


